

Title (en)

Roller blind guiderail

Title (de)

Führungsschiene eines Rollladens

Title (fr)

Coulisse de guidage de tablier de volet roulant

Publication

EP 1972750 A1 20080924 (FR)

Application

EP 08300135 A 20080304

Priority

FR 0753800 A 20070313

Abstract (en)

The slide (1) has two sections (6A, 6B) including bases from where two wings are extended parallelly between each other. A maintaining unit (8) maintains the sections in elongation from each other, and aligns the bases and the wings of the sections from interior and exterior of the slide. The unit has a centering tab inserted interiorly along the bases of the sections, and a slit cooperating with an edge of the wings.

Abstract (fr)

L'invention concerne une coulisse en forme de « U » pour le guidage d'un tablier de volet roulant, comportant un fond (4) d'où s'étendent deux ailes (5) sensiblement parallèles entre elles. Tout particulièrement, cette coulisse est constituée d'au moins deux tronçons (6A, 6B) et comporte des moyens de maintien desdits tronçons (6A, 6B) dans le prolongement l'un de l'autre, lesdits moyens de maintien comprenant au moins une patte de centrage (9) apte à être insérée intérieurement le long des fonds (4) desdits tronçons (6A, 6B). L'invention concerne encore une entretoise d'assemblage (16) de deux tronçons (6A, 6B) de coulisse.

IPC 8 full level

E06B 9/58 (2006.01)

CPC (source: EP)

E06B 9/58 (2013.01)

Citation (applicant)

- DE 9318223 U1 19940217 - LAMSFUSS NORBERT [DE]
- DE 1683028 B1 19701022 - HARTMANN UND CO AG

Citation (search report)

- [A] DE 9318223 U1 19940217 - LAMSFUSS NORBERT [DE]
- [A] DE 1683028 B1 19701022 - HARTMANN UND CO AG

Designated contracting state (EPC)

DE ES FR IT

Designated extension state (EPC)

AL BA MK RS

DOCDB simple family (publication)

EP 1972750 A1 20080924; EP 1972750 B1 20140709; ES 2511815 T3 20141023; FR 2913716 A1 20080919; FR 2913716 B1 20140801

DOCDB simple family (application)

EP 08300135 A 20080304; ES 08300135 T 20080304; FR 0753800 A 20070313